
Generalforsamling 2024-referat 

 

Onsdag den 07. februar 2024 kl. 19.00  

Referat: 

Valg af dirigent: Bjarne Krogh. Valgt uden modkandidater. Formaliter gennemgået og godkendt. 

Forsamlingen er beslutningsdygtig. Stemmetællere ved evt. kampvalg Henning Foldager og Birthe 

Svendsen.  

1. Bestyrelsens beretning for det forløbende år 2023 ved formand, Jens-Erik. Se særskilt: 

Formandens beretning og PP for den fulde beretning.  

Kort resumé: 

Der er noteret per 31/12. 2023 totalt 155 medlemmer (incl. 36 passive medlemmer). Per 31/1. 

2024, 69 aktive medlemmer, mod 56 i 2023, hvilket er en positiv stigning på 23 % i forhold til 2023. 

7 bestyrelsesmøder afholdt. Aktiviteterne har primært været de velkendte: Jog og Go, løbetræning 

fortsat x 3 ugentlig, Motion+, Begyndertræning, Klubfest, KK, madlavning og sommersvømning. I 

2023 har begynderteamet tilbudt træning med start i marts måned og med Royal Run/Family Run 

som mål. Som nyt tiltag startes løbetræningen med ca. 10 min. fælles opvarmning og responsen 

der på, har været overvejende meget positiv.  

Arrangementer i eget regi har bl.a. været: Vinterløb i Mejdal, klubfest, Family Run, 

sommerafslutning, Vestjysk Halv Maraton og Hjælperfest i forlængelse her af samme aften.  

Af bestyrelsen har der været søgt flere fonde og vi har været heldige. Det har givet potte til to telte 

(10.000kr) og bevilling til indkøb af nyt lydanlæg (40.000kr), som blev anvendt første gang til VHM 

2023 med stor succes. 

Bestyrelsen har i det forgangene år også været på skolebænken og bl.a. deltaget i DGIs kursus ”Klub 

under Lup” med særligt fokus på vores interne og eksterne kommunikation samt hvorledes vi 

fastholder medlemmer og frivillige. Hvilket er temaer bestyrelsen vil arbejde videre med i 2024. 

 

Bestyrelsens beretning blev taget til efterretning, med flg. kommentar/ spørgsmål: 

Spørgsmål: Hvorledes er der bevilliget midler fra Mejdal fonden, når et af ansøgekriterierne er 

ungdomsarbejde. Besvarelse: Der har i ansøgningen været lagt vægt på, at øvrige foreninger i GIK 

og herunder Byfesten kan låne lydanlægget, som der blev søgt støtte til.  

Spørgsmål: Har bestyrelsen planer for klubbens formue? Det påpeges at formuen anses for stor ift. 

til antal medlemmer. Videre nævnes det, at kontingentet evt. kan nedbringes. Besvarelse: Der 

henvises til punkt 2. Fremlæggelse af regnskab og derunder nærmere information om budget 2024 

og planer for økonomien, investeringer m.m. 

    

Slutteligt klapsalver 

 

2. Fremlæggelse af regnskab for det forløbende år, ved kassereren, Sigrid: Regnskabet blev 

gennemgået i hovedpunkter, se budget for detaljer.  

Resultat 2023; overskud kr: 24.917,79. Klubbens egenkapital var ved årsskiftet kr.: 435.996,24. 

Budgetår 2024 estimeres at give et underskud på ca. 24.000 kr. 

Spørgsmål eller bemærkning: 



Bemærkning: Undring over at egenkapitalen er høj og der tilkendegives flere forslag til at nedbringe 

egenkapitalen. Besvarelse: Der vil blive brugt flere penge på sociale klubarrangementer herunder 

leje til fælles buskørsel. Videre vil der komme en overraskelse/et tilbud til alle enkelte medlemmer.  

Spørgsmål: Hvorfor planlægges der med et underskud i næste års budget (2024). Besvarelse: Der 

kommer forventeligt flere udgifter til tidtagning og generelt afvikling af løb, færre 

sponsorindtægter samt at der er afsat penge af til en overraskelse per medlem.  

Budgetoverslag 2024 godkendt. 

 

 

3. Behandling af eventuelt indkomne forslag: 

Udvidelse af bestyrelsen med et ekstra bestyrelsesmedlem. 

Motivering for forslag v. næstformand Søren Christensen: Bestyrelsen begrunder forslaget med at 

der er meget arbejde i bestyrelsesarbejdet og den drift der medfølger, hvorfor der savnes mere 

”motorkraft” i bestyrelsen. En sikring af, at vi kan overkomme alle bestyrelsesopgaverne uden, at 

det slider for meget på bestyrelsesmedlemmerne. Der skeles også til at sikre en sammensætningen 

der kan imødekomme et fremtidigt generationsskifte.  

Spørgsmål eller bemærkninger: 

Bemærkning: Ift. Punkt c bør tilføjes at bestyrelsesmedlem vælges for 2 år. 

Spørgsmål: Hvordan håndteres stemmelighed i en bestyrelse på 8. Besvarelse: Ved stemmelighed 

har formanden to stemmer. Suppleanter suspenderes stemmeret.  

Spørgsmål: Skal ændringen godkendes af hovedbestyrelse? Besvarelse: ja  

Spørgsmål: Er vedtægterne tilgængelig på hjemmesiden? Besvarelse: ja 

 Afstemning (håndsoprækning): Vedtægtsændring enstemmigt godkendt.  

 

4. Valg af bestyrelse og suppleanter: 

a. Valg af formand - Jens-Erik Jørgensen, valgt  

b. Valg af 1. bestyrelsesmedlemmer 

Søren Christensen og Poul Søndergaard, valgt  

c. Valg af 1. og 2. suppleant 

Vibeke Opstrup, valgt  

Lars Erik Olsen, valgt  

 

5. Valg af afdelingens repræsentanter i repræsentantskabet. 

Bestyrelse får bemyndigelse til at finde de tre repræsentantskaber ved næstkommende 

bestyrelsesmøde i marts. 

 

6. Eventuelt: 

Forslag om at klubben indkøber eget tidtagningsudstyr. General tilkendegivelse af stor opbakning 

til dette forslag. Søren Rahbek, Tommy Nielsen og Halling Boutrup melder sig som frivillige til at 

ville betjene udstyret ved egne klubløb. Halling har indhentet pris på tidtagnings udstyr, men 

vurderer ikke prisen er den rette. Der pågår nærmere afdækning af priser m.m. 

Opklarende spørgsmål ift. Facebook og opslag med ”Velkommen til XXX”. Besvarelse: Det er en 

automatiseret indstilling. Den kan fjernes. Bekymring for, at folk tror, at de er meldt ind i klubben. 

Besvarelse: Det er alene Facebook gruppen, som de har tilmeldt sig.   

Der har været meget spam på klubbens Facebooksider, hvilket Halling har forsøgt at dæmme op 

for.  



General udtryk for opbakning til, at klubbens tilskud til klubaktiviteter øges, så egenkapitalen 

nedbringes og kommer medlemmerne til gode.  

Orientering om indkøb af Royal Run billetter og herunder udfordringer og overvejelser i den 

forbindelse. 

Thisted forsikring: Ringe-aften planlagt til d. 25.3. Liste rundsendes til interesseret af et 

forsikringstjek fra Thisted forsikring. Sidste år fik vi leads til 13 personer. Tjente 250kr per lead.  

Orientering vedr. ny sponsoraftale med Sport 24: Sponsering; 7500 kr pr. år de kommende 3 år. 

Bibeholdelse af 25 % rabat på Fusion. 20 % på øvrige løbe/gå relateret produkter.  

Snarligt bliver det muligt at tilgå en webshop/ Sport24, til køb af klubtøj. Link offentliggøres for 

klubbens medlemmer. 

 

Præsentation af Årshjul: fremlægge ved Lars Erik Olsen og Vibeke Opstrup. Fremhævelse at de 

udvalgte sociale klubture. Præsentation af klubtur til Flensborg til september. Opfordring til at 

bakke op om de udvalgte klubture og arrangementer. 

Præsentation af Begyndertræning: V. Mille Tang. Kort præsentation af planerne for 

begyndertræning 2024. Succeskriterier: minimum 30 deltagere og 10 nye klubmedlemmer. 

Drøftelser i plenum ift. Hvordan formidler vi bedst tilbuddet. Mange fine input.  

Præsentation af Motion +: V. Lars Erik Olsen. En spændende sæson er i vente. Program er på 

tapperne. Leif Lundstrøm DGI, er inviteret med som sparringspartner og vil evt. også byde ind med 

viden om forebyggelse af skader. 

 

Afsluttende bemærkning fra formanden: Tak til alle for deres indsats i 2023! Ingen nævnt- ingen 

glemt! Tak for god ro og orden. 

 

Referent  

Mille Tang 

 


